
 

 

 

                         
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
               OPĆINA  PRIBISLAVEC     
               Općinsko vijeće 
 
KLASA: 024-01/23-01/10 
URBROJ: 2109-26-01-23-07 
Pribislavec, 28.09.2023. godine 
 

ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 28.09.2023. godine 
 
PRISUTNI: Mladen Ladić, Dina Korent, Jasna Rakić, Vesna Sobočanec, Dragutin Prprović, Nikola Bakoš, 
Zoran Tomašić i Nikola Lepen 
 
ODSUTNI: Ivana Lesjak Možek, Gabrijela Cilar, Elvis Horvat, Nenad Pintarić, David Oršuš i Pero Pavić 
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Matija Ladić, općinski načelnik 
Ivana Lesjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
Hrvoje Goričanec, viši referent za opće i upravne poslove 
 
Sjednica je započela u 19:00 sati. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec Dina Korent (u daljnjem tekstu: Predsjedavajuća) 
pozdravila je sve prisutne te otvorila 21. sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Predsjedavajuća otvara aktualni sat. 
 
Aktualni sat otvoren je u 19:00 sati. 
 
Rasprave nije bilo pa predsjedavajuća zaključuje aktualni sat. 
 
Aktualni sat završio je u 19:03 sati. 
 
Predsjedavajuća predlaže sljedeći Dnevni red: 
 

1. Prihvaćanje Zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 
07.08.2023. godine 

2. Donošenje Izvještaja o izvršenju polugodišnjeg Proračuna za 2023. godinu 
3. Prihvaćanje Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Pribislavec 

za 2022. godinu 
4. Donošenje Odluke o prodaji rabljenog osobnog automobila u vlasništvu Općine Pribislavec 
5. Izmjena i dopuna Odluke o imenovanju članova Socijalnog vijeća Općine Pribislavec 
6. Donošenje Pravilnika o stipendiranju studenata Općine Pribislavec 
7. Ostala pitanja 
 

 



 

 

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
Ad.1) Prihvaćanje Zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 07.08.2023. 
godine 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Zapisnik s 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.2) Donošenje Izvještaja o izvršenju polugodišnjeg Proračuna za 2023. godinu 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Izvještaj o izvršenju polugodišnjeg Proračuna za 2023. godinu prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.3) Prihvaćanje Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Pribislavec za 
2022. godinu  
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Pribislavec za 2022. godinu 
prihvaćeno je jednoglasno. 
 
Ad.4) Donošenje Odluke o prodaji rabljenog osobnog automobila u vlasništvu Općine Pribislavec 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o prodaji rabljenog osobnog automobila u vlasništvu Općine Pribislavec prihvaćena je 
jednoglasno. 
 
Ad.5) Izmjena i dopuna Odluke o imenovanju članova Socijalnog vijeća Općine Pribislavec 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Izmjena i dopuna Odluke o imenovanju članova Socijalnog vijeća Općine Pribislavec prihvaćena je 
jednoglasno. 
 
Ad.6) Donošenje Pravilnika o stipendiranju studenata Općine Pribislavec 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
 



 

 

 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Pravilnik o stipendiranju studenata Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.7) Ostala pitanja 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Nikola Bakoš postavlja pitanje vezano uz projekte koji su trenutno u provedbi i fazama u kojoj 
se nalaze. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da je pri kraju izrada projekta za rekonstrukciju dječjeg vrtića, da 
su započeti postupci javne nabave za asfaltiranje ulice Nikole Tesle i izgradnju dječjeg igrališta u 
romskom naselju, čime se bliži početak radova, da je izvršena rekonstrukcija javne rasvjete u romskom 
naselju, dok bi za ostatak Pribislavca radovi na javnoj rasvjeti trebali krenuti kroz mjesec dana, da kreću 
radovi na vertikalnoj i horizontalnoj prometnoj signalizaciji, da su završeni radovi na izgradnji nove 
ograde na Stadionu Petar Peršić te da će se u ponedjeljak raspisati jednostavna nabava za izgradnju 
ograde na objektu Dječjeg vrtića Žibeki u Pribislavcu. 
  
Vijećnik Dragutin Prprović predlaže vijećnicima da za sljedeću sjednicu razmotre uvođenje poreza na 
neizgrađeno građevinsko zemljište, s obzirom da u Pribislavcu postoji velik broj neizgrađenog 
građevinskog zemljišta koje stoji već duže vrijeme, a čiji vlasnici čekaju porast vrijednosti istih. 
 

Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
 
Sjednica je završena u 19:25 sati. 
 
 
Zapisničar:                              Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
Hrvoje Goričanec                    dr.sc. Dina Korent 


